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Délelőtt változóan napos-felhős idő, 
délután felhős, éjszaka derűs lesz.

Reggel Délben Este

A Miskolc és környéke 
kiadás tartalmából

Ketten egy székben
Másfél éve tart Molnár Atti
la kálváriája. Mit mondanak 
neki hétfőn a 
városgazdánál? /4.

VÉ csak a jövő héten
Miskolc (ÉM) -  Kedves Olvasóink! Hol

nap reggel ne keressék postaládájukban a 
Vasárnapi Északot, mert az augusztus 20-i 
ünnep miatt nem jelenik meg a lapunk.

ÉM-NYEREMÉNYIÁTÉK

Ma „mozaiksorsolás"
Miskolc (ÉM) -  Néhány óra, és elérke

zik a pillanat, amikor kiderül, ki nyeri mal
lorcai luxusnyaralásunkat és további érté
kes nyereményeinket legújabb mozaikjáté
kunkon. A sorsolást ma este 7 órakor tart
juk a 6. Edelényi Kastélynapok keretében.

Mancsnak a Szinva teraszra történő át
helyezését javasolja több olvasónk. A szo
bor nem, a buszmegálló viszont kap „hide- 
get-meleget” levélíróinktól. (Fotó: Ádám János)
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Most jön csak a feketeleves
■ Borúlátó prognózi
sok és nyugdíjadó sze
repel az új konvergen
ciatervben.

Budapest (ÉKN -  SzP) -  
Több új elemet is tartalmaz a 
tegnap kiszivárogtatott kon
vergenciaprogram, mely a 
gazdasági növekedés draszti
kus csökkenésével, 2008-ig 
növekvő államadóssággal, va

lamint a reálbér és a lakos
sági fogyasztás csökkenésével 
számol.

A dokumentum szerint mi
nimum 5, de inkább 8 évet 
kell várni az euró bevezeté
sére. Az anyag tényként keze
li, hogy 2008-tól bevezetik az 
ingatlanadót. Az igazi fekete
leves az anyag közepén van 
elrejtve: a jelenleg adómentes 
nyugdíjak 2013-tól adókötele
sek lesznek.

Az SZDSZ közölte, nem 
kapták meg a munkaanyagot, 
de elfogadhatónak tartják, 
mert tudnak minden olyan lé
pésről, amelyre a kormány 
készül az euró bevezetéséhez 
szükséges feltételek teljesíté
se érdekében. Védte a tervet 
az MSZP is, Fazakas Szabolcs, 
az MSZP Európa parlamenti 
képviselője szerint „a magyar 
kormány nagyon hiteles és 
megbízható konvergencia

programot készít, amely biz
tosítja a magyar gazdaság sta
bilitását”. Velük ellentétben 
Dávid Ibolya úgy fogalmaz, 
„vagy szégyen, vagy bohócko
dás, ami történt az elmúlt 
években az euró bevezetése 
kapcsán”.

A Pénzügyminisztérium je
lezte, a nyilvánosságra került 
konvergenciaprogram csak 
munkaanyag, a végleges ter
vezet még nem készült el. 12.

Neves névnap
Munkácsi Józsefné 
Ilonka nénit köszöntöt
ték tegnap névnapja 
alkalmából lánya, 
Valéria és unokái, 
Judit és Péter. /5.

&  (Fotó: Ádám János)

Gusztustalan,
■ Az új vízkezelő létesít
mény próbaüzeme miatt 
barna és gusztustalan a 
víz Nyékládházán.

Nyékládháza (ÉM -  HM) -  
Használhatatlan a víz Nyéklád
házán, jelezte olvasónk. Ha for-
Az o lv a s ó ralja, akkor 

sem tudják 
meginni a lát
vány miatt, 
mert a forra
lásra használt 
edényben ott 

marad a szennyeződés (sötét
barna, olyan, mintha olaj len
ne benne, még büdös is). Már 
mosakodni se mernek ilyen 
minőségű vízben, inkább ki
mennek a főtéren a kúthoz, és 
onnan visznek maguknak. Azt 
kérdezi, hogy az önkormány
zat miért nem tesz semmit, 
miért nem gondoskodik arról, 
hogy legalább a kisgyermekes 
családok megfelelő minőségű 
vízhez jussanak.

Galuska László polgármes
ter lapunknak elmondta: vas
mangán van a rendszerben. 
Most adják át azt a vízkezelő 
létesítményt, amely ezt kiszű
ri, jelenleg a próbaüzem fo
lyik. A víz vastartalma miatt 
korábban lerakodott vasiszap

de nem káros
most mosódik ki a rendszer
ből.

-  Türelmet és megértést ké
rünk -  tolmácsolta a Borsod- 
víz kérését is a polgármester. 
Arra a kérdésre, hogy az át
meneti időre miért nem biz
tosítanak megfelelő vizet az ott 
élőknek, a településvezető azt 
válaszolta, az előző nap meg
tették. A lajtos kocsi látványa 
azonban pánikot keltett, azt 
hitték a helyiek, hogy ugyanaz 
a helyzet, mint Miskolcon volt, 
így leálltak vele. A víz ugya
nis az egészségre nem káros, 
nem ihatatlan, az viszont tény, 
hogy gusztustalan.
T isztul a rendszer

-  Van egy köztéri kutunk, 
így annak használatát ajánl
juk, kértem is a bevizsgálta
tását -  jegyezte meg a polgár- 
mester.

Siska Csabától, a GW-Bor- 
sodvíz Kft. üzemviteli vezető
jétől megtudhattuk, sok he
lyen már megfelelő a víz. Né
hány napon belül tisztul a 
rendszer, bár lehet, később az 
egész hálózatot át kell mosni. 
Most Nyékládházán és Mályi- 
ban a legnagyobb a probléma, 
de további három települést, 
Emődöt, Bükkaranyost és Kis- 
tokajt is érinti.

Cigicsempészek alkonya
Debrecen (HBN -  Ra. L.) 

-  A júniusi szigorításokkal 
célt ért a vámőrség a ciga
retta- és üzemanyag-csempé
szet elleni harcban: erről 
árulkodik, hogy az árdrágu
lás ellenére országszerte jó
val több fogy e két termék
ből. A szigorítás alapvető 
elemei közé tartozik, hogy 
míg korábban csak azokat a 
járműveket foglalták le, me
lyeket csempészetre alakí

tottak át, ma mindegyikkel 
megteszik, amelyikben csem
pészárura bukkannak.

-  Nyár eleje óta 684 jár
művet vettünk el, s minden 
tizedik volt „megbuherál- 
va” -  mondta lapcsopor
tunknak Kupecz József szá
zados, a vám- és pénzügy- 
őrség regionális parancs
nokságának szóvivője. Az 
átalakított járműveket vég
leg elkobozzák. 13.

Szerkesztőségünk vendége volt tegnap
nai Gordon kormánybiztos, akit az Uj Magyarország
lesztési Tervről faggattunk. Az interjút a hétfői szá
munkban közöljük. (Fotö: Végh Csaba)


